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Närvarande: Ordförande  Amir Amirriazi DHR   

Vice ordförande Lisbeth Kneckt SRF  
 Ledamöter:  Marianne Wainwright FA  

Lars Norrman  RSMH 
Heidi Nordin  RBU 
Lars Lindén  HRF 

 
Anmält förhinder  Hans Hammarlund FUB 
 
I tjänsten deltog:  Anders Meuller 

Siw Lideståhl § 4:1 
Hélène Henriksson § 4:2 
Line Warming § 4:3 
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Sekreterare:  __________________________________ 
  Charlotte Brandorf 
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Tid för justering : 31 maj 2005 

 

Justerare: 

 

___________________________  ____________________________ 

Heidi Nordin    Lars Norrman 

    

 
 
§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Amir Amirriazi förklarade sammanträdet öppnat. 
 
§ 2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes med vissa tillägg.  
 
§ 3 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Heidi Nordin och Lars Norrman valdes att justera dagens  
protokoll. Protokollet justeras tisdagen den 31 maj 2005. 

   
§ 4  Aktuellt på förvaltningen – nämndsammanträde 14 juni 2005 

1. Nytt förslag till resursfördelningssystem för socialpsykiatrin. Siw Lideståhl  
informerade om förslaget samt delade ut skriftligt material. Siw bjuder in RSMH 
till en särskild träff för att fånga in synpunkter. 

 
2. Förslag till ny detaljplan kv Kontot i Råcksta. Hélène H informerade om ärendet. 

Diskuterades behovet av gruppbostäder. Rådet framför att det är mycket olämpligt 
att placera sophanteringen 40 m från entrén. Rådet anser att sophanteringen ska 
kunna nås inne från fastigheten. Vad gäller grovsopshanteringen är det accepta-
belt att den förläggs utomhus i nära anslutning till området.  

 
3. Skolprojektet Astrakan – samarbete mellan omsorg om funktionshindrade och 

barn-, ungdom- och skola. Line Warming biträdande enhetschef informerade om 
projektet. Projektet är tänkt att löpa på under en sjuårsperiod och vänder sig till 
skolbarn i årskurs 2. Hässelby Villastads skola har visat intresse. Rådet tycker det 
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är ett mycket bra initiativ och hoppas att fler barn få ta del av projektet framöver. 
Önskvärt också om projektledningen anordnar studiedagar kring olika teman. 

 
4. Information om förvaltningens övertagande av särskolan m m sker till hösten. 

 
5. Anders Meuller informerade  

? att ett Biblioteksråd har bildats i stadsdelen.  
? att ordförande Berit Kruse fått förhinder att komma till dagens sammanträde 

men hälsar att hon kommer att bjuda in Rådet till Stadsdelsnämnden senare un-
der året. 

 
§ 5 Referensgrupper – uppföljning m m 

? Diskuterades uppföljning av handikappåret. Hur går rådet vidare med infor-
mation om funktionshinder? Förvaltningen är beredd att ordna i samarbete 
med rådet lämpligt tillfälle för detta, ex vid ”Utvidgat chefsforum” men mås-
te först ha tydliga och specificerade önskemål från rådet. Viktigt också  
att beröra frågor i ett vidare perspektiv och samtala om visioner. 
Beslöts att Marianne W och Heidi N kommer med förslag och presenterar 
detta vid rådets första möte efter sommaren.  

 
 

§ 6  Utbildningar och konferenser 
ID-dagarna – Ny användarvänlig dator- och informationsteknik för människor 
med olika funktionshinder, 19-21 oktober 2005.  
Rådet önskar att stadsdelens skolor få ta del av inbjudan. 

 
§ 7 Övrigt 

? Rådet kompletterar sammanställningen över kontaktpersoner och områ-
den/ämnen och meddelar rådets sekreterare ändringarna.  

? Medgivande till publicering av adresser på förvaltningen hemsida gicks  
igenom och godkändes. 

? Rådets tidigare planerade möte den 8 augusti ställs in. Ärenden som ska  
behandlas i nämnden den 30 augusti skickas i god tid ut till rådet så rådets  
ledamöter själva kan kontakta handläggare för ev synpunkter.  

? Heidi N framförde att en internationell standard på hissar håller på att tas 
fram vilket innebär att det kommer vara i stort sett omöjligt att komma in 
med en ex permobil. Rådet önskar att förvaltningen bevakar frågan. 

   
§ 8  Anmälan inkomna handlingar 

Kommunstyrelsens handikappråd, protokoll 3 
 

§ 9 Sammanträdet avslutas  
Ordförande tackade de närvarande för dagens möte och förklarade sammanträdet 
avslutat samt önskade alla en skön sommar!   
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Nästa möte är utsatt till den 29 augusti 2005, klockan 14:00 – 16:30 med förmöte 
klockan 13:30. Rum Markelius, Hässelby Torg 20-22.  
Nämndens ordförande Berit Kruse och ersättare Janet Mackegård har för avsikt 
att närvara. 
 

 
 


